
InvitatZIUA: Buna ziua cititorilor

mihai: Buna ziua! Ce motiv au avut consilierii sa va tradeze?

mihai: Viceprimarul a contribuit si el la inlaturarea dumneavoastra. Se numara si el
printre tradatori... Merita Ion Beiu sa fie primarul comunei?

Popescu: De ce credeti ca v-au tradat pesedistii constanteni?

mihai: ce sanse aveti sa castigati primaria ca independent? Daca veti ajuge primar veti
avea nevoie de sustinerea unui partid politic. La ce partid v-ati gandit?

Anon7668: daca va votez, imi dati un loc de munca si un teren pentru casa?

Anon7668: ce intrentionati sa faceti pentru ca tinerii sa nu mai plece in strainatate?

InvitatZIUA: Pt Mihai: Cel care i a determinat sa ma tradeze a fost actualul vice, care a
vazut functia de primar ca unica modalitate de a si rezolva propriile probleme financiare.
el este singurul vinovat pentru dezbinarea dintre mine si ceilalti consilieri.

InvitatZIUA: pt Mihai: consider ca nu merita functia de primar, deoarece in acesti 8 ani
aportul si sustinearea lui ptr comuna si pre oamenii din comuna a fost aproape inexistent,
ci doar aportul din cadrul sedintelor de consiliu a proiectelor initiate de mine. nu a initiat
niciun proiect de hotarare in acesti 8 ani. Niciun consilier psd nu a avut vreo astfel de
initiativa.

InvitatZIUA: Ptr Mihai: deaoarece in ultimii 4 ani de zile, analizandu-mi rezultatele si
procentele voturilor aduse [partidului, in special in cel de-al doilea mandat, si auzind
promisiunile facute de dl presedinte, ca va tine cont de rezultatele politice, ne va ajuta
financiar, am inceput sa am pretentii si sa cer sa fiu ajutat la fel ca si comunele si orasele
acestui judet, unele dintre ele fiind cunoscute petrnu prioritatea pe care au avut-o la
fondurile venite de la CJC. In concluzie, aceste pretentii ale mele pentru comunitatea pe
care o reprezint, dar si faptul ca la intrunirile de partid spuneam in fata si public aceste
nemultumiri ale mele, constituie principala motivatie pentru tradarea suferita. Si sustin
acest lucru astazi, vazand ca ptr alte comune si orase ai caror reprezentanti sustinuti de ei
sunt mult mai jos in procente comparativ cu ceilalti contracandidati, si neluand masura
drastica pe care au luat-o in cazul meu, de a ma elimina, ma face sa sustin cele declarate
mai sus.

InvitatZIUA: ptr Mihai: momentan, nu m-am gandit la niciun partid. Ambitia este sa pot
sa demonstrez ca oamenii ma apreciaza dupa munca, nu dupa vinderea de speranta si
nicidecum dupa pomeni electorale. Am aceleasi sanse si ca independent si din partea unui
partid, ptr ca oamenii aleg omul si nu partidul. Am invatat din experienta trecuta ca la
fiecare 4 ani ne dam un exercitiu de seriozitate si competenta in fata oamenilor care m-au
ales. Le multumesc pentru sustinerea pe care mi-au acordat-o pentru acest mandat si le
voi multumi si daca ma vor alege in continuare.



InvitatZIUA: Ptr anon 7668: daca nu ati fost pana in prezent la primarie sa depuneti o
cerere, va informez ca exista in localitatea Faclia zona deal o lotizare cu terenuri
disponibile pentru tineri, iar pe sosea( zona tabara) este in executie un PUZ tot pentru
locuri de casa pentru tineri.

InvitatZIUA: Singura solutie pentru a infiinta locuri de munca este ducerea mai departe a
proiectului de atragere a investitorilor si, cel mai important, demararea lucrarilor pentru
Reactoarele 3 si 4 Cernavoda.

InvitatZIUA: Va multumesc pentru intrebari si va doresc o zi frumoasa in continuare!




